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Då Skuttunge är som bäst! 
 
 

 

 

 

Just nu längtar vi alla efter att serien ska börja, när Movallen är nyklippt och 
flaggorna är uppe. När Åke, Maj-Lis, Ethel och Kjell sitter vid långsidan och hejar 
på sitt kära SSK. När ”gubbhyllan” fylls på av bröder Eriksson och några tappra 
flickor (damer). När kaffet är klart och korven är varm och domaren blåser till 
match. 

 

– Ja då är Skuttunge som bäst så kom till Movallen och stötta våra gul svarta lag. 
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Herrlaget 

 

Fotboll för oss består av följande punkter.            

 Ha roligt 

 Tydligt spelsystem 

 Vilja                                                             

 Gruppdynamik 

 

Hur har då försäsongen gått? 

– Jo kämpaglöden har det inte varit något fel på, de spelare som varit på träningarna har 
verkligen kämpat tillsammans och visat vilja. Så mycket ibland så det till och med blivit någon 
spya efter träningen! Tyvärr har vi varit lite för få spelare på träningarna för att vi ska vara helt 
nöjda. 

Med för få spelare har det varit svårt att kunna träna det spelsystem vi jobbar efter men trots 
det så har det sett bra ut på träningsmatcherna. De träningsmatcher vi spelat hittills har viljan 
varit stor och grabbarna säger själva att det känns tryggt där ute på planen för vi har ett tydligt 
spelsystem att falla tillbaka på. Som toppforward ska jag veta vad högerbacken kommer att 
göra när han får bollen, det blir så mycket enklare om alla spelare vet vad varje spelare har för 
uppgift inom laget. Det ger ju möjligheten till att enklare improvisera! 

En detalj som vi jobbat lite extra med är informationen mellan spelarna vi jobbar mycket med 
”snacket” inom laget. Talar jag om för mina kompisar ute på planen att jag vill ha bollen eller 
säger vem jag passar till blir det så mycket enklare att spela fotboll tillsammans. 

Vad har vi då för målsättning med säsongen?  

Först och främst ha roligt och få till gruppkänslan ännu mer, vi vinner som ett lag och vi förlorar 
som ett lag! 

När det sedan är match kan vi ju inte någon annan målsättning än att vinna varje match och 
kämpa väl. 

Truppen består av ett härligt gäng grabbar som alla behövs för att få till ett lag.  

I truppen finns det: 

- Målskyttar 

- Grovjobbare 

- Tekniker 

- Clowner 

- Strategier 

Och vi behöver alla typer av spelare för att få till en bra stämning i truppen. 

Väl mött till match! 

 

Bäckis, Kjelle och Forsén 

 

P.S Ni är välkomna till bortamatcherna med D.S.
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Det har inte hänt några stora drastiska 
förändringar i spelartruppen till 
säsongen 2011. Det mest är på 
ledarsidan, där kommer att ställa 
Västrafemmans största ledarstab på 
benen. 
 
Tränare Anders Forsén. 
Ass tränare Christer Bäckström. 
Ass tränare Kjell Josefsson. 
Målvaktstränare Roine Eriksson 
Målvaktstränare Thomas Ragnarsson. 
Tekniskt ansvarig B-lag Ove Eriksson. 
Tekniskt ansvarig B-lag Tommy 
Hägglund. 
Lagledare Erik Mattsson. 
Lagledare Jens Persson. 
Lagledare Josephine Mattsson. 
Lagledare Niklas Berg. 
Lagledare Oskar Thörn. 
 
Lagledare på distans (på 
utlandsuppdrag) Kenth Hagelin. 
Men på spelarfronten har det tillkommit 
en spelare. Han heter Eric Wennman 
är 27 år och kommer närmat från Heby 
AIF där han agerade målvakt. Dock 
har en skadad axel hindrat honom från 
allt målvaktspel hittills. Det hindrar 
honom dock inte från att spela. För han 
har klämt sig in bland bröderna Skans i 
backlinjen med den ackuratessen. Eric 
startade sin karriär i Morgongåva SK. 
Och varför det blev SSK för honom 
denna säsong är enkel. Han och 
flickvännen har köpt hus i Björklinge 
och flickvännens far, dvs den blivande 
svärfadern tyckte att spel i SSK skulle 
passa. 
 
 

 
 
 
Att Eric nu har skrivit på för SSK 
innebär att vi kommer att få se en 
Skuttunge-bekanting på Movallen i 
sommar, för Erics blivande svärfar är 
nämligen Peter Andersson. 
 
Vi har faktiskt en litet, om inte 
nyförvärv så i alla fall ett återfall i form 
av att Jerry Andersson tränar för fullt 
igen. Ja det var lite sämre med den 
saken förra året, så det är givetvis ett 
tillskott. 
 

För herrlaget Erik Mattsson 
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Till salu 
 
Två 11-mannamål med nät.  
Stålram. Ev. kan det finnas hjul 
som passar. 
Lämna bud senast 8 maj på 
 tel. 37 43 71 (Håkan). 

 
 

 
 
 
 
 
 

Triss 
 
Stötta Skuttunge SK genom att 
abonnera på trisslotter. Nu finns 
även för 100: -/månad. 
Ett enkelt och roligt sätt att bidra 
till klubbens verksamhet. 
Registrera Er genom 
www.svenskaspel.se eller 
kontakta styrelsen. 
 

 
  

 

Ordförande har ordet. 
 

Som alltid så här års är våren på väg även om det 

har känts lite trögt. 

Jag vill passa på och tacka årsmötet som givit 

mig och min styrelse förtroende att leda SSK 

under 2011. 

En av våra utmaningar är att finna ett sätt att 

intressera och engagera de som bor i Skuttunge 

att på ett eller annat sätt hjälpa till i klubben. Det 

är ju lättare om många gör lite än att få gör 

mycket. Allt behöver ju inte vara så handgripligt 

som att klippa gräs eller sitta i styrelse eller 

någon sektion. Det kan räcka att komma och 

kolla någon match och ta en kopp kaffe eller slå 

en signal om man kommer på någon idé vi kan 

förverkliga och ha nytta av. 

Arbetet i klubben blir både roligare och mer 

berikande när det kommer nya ansikten in i 

verksamheten, i annat fall är det lätt att fastna i 

gamla hjulspår. 

SSK har en stabil ekonomi även om vi inte har 

någon stor påse att ösa pengar ur. 

De stora inkomsterna är bidrag från stat och 

kommun, bland annat aktivitets- och 

anläggningsstöd. Det betyder indirekt att alla 

timmar av ideellt arbete verkligen lönar sig. 

Sponsorer, annonsörer och alla som betalar 

medlemsavgift i SSK är också väldigt viktiga för 

klubbens ekonomi. 

Så därför: Ett Stort Tack till Alla för det Ni gör 

för SSK. 

 

Antalet ungdomar varierar ganska mycket, år 

från år, på en ort av Skuttunges storlek. Det gör 

att det ibland kan vara svårt, framförallt för 

fotbollen, att sätta samman lag i en del årskullar. 

Samarbetet med grannklubbarna är därför av 

största vikt för att så många som möjligt skall få 

chansen att träna och spela fotboll. Det kan 

innebära en del skjutsande, men det hoppas jag 

ni tar för ungdomarnas skull. 

 

SSK firar 80 år som klubb år 2012. En 

jubileumsgrupp kommer genom styrelsens 

försorg att bildas så snart som möjligt. Gruppen 

bör bestå av några från styrelsen men också 

några fler som har idéer och kunskap om hur 

man skapar ett minnesvärt jubileumsår. 

Är Du intresserad och känner att det här vill jag 

vara med och hjälpa till med så ring till mig eller 

någon annan i styrelsen. 

 

Håkan Andersson 

Ordförande 
 

 

http://www.svenskaspel.se/
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Pingis 
 

Från bordtennisen kan jag bara 
berätta att "gubbarna" kom 2:a i 
serien och får kvala till 4:an! Det 
blir hemmamatch den 28/4 mot 
Tärnsjö!  

Ps. Själv åker jag till Kina på 
träningsläger!! Ds. 

/Örjan Persson 

 
 
Vi har haft roliga stunder på 
måndagar med mycket skratt och 
lekar, vi brukar vara 8 st som 
tränar och ligger i och man ser en 
stor förändring vilket är kul!  
 
Det ungarna gillar mest är tagare 
och man ser stor glädje i deras 
ögon när dom kommer på 
träningarna och dom är väldigt 
duktiga och tålmodiga. Vi hoppas 
på en lika bra säsong i höst och 
att vi får lika roligt. 
 
/Ungdomsledare  
Agnes Bernström 

 
 

 
 
 

SSK firar 80 år nästa år och till 
det jubileet så efterlyser jag 
framstående spelare genom 
tiderna. 
Jag gjorde en efterlysning redan i 
det förra numret av SSK-nytt men 
utfallet blev den gången magert, 
det kom bara 2 förslag. 
Så nu vill jag att ni skärper till och 
tänker till. Kommer ni inte på 
någon annan framstående 
spelare så kan ni ju alltid föreslå 
er själva. 
Både dam och herrspelare 
efterlyses. Under alla årtionden 
så föreningen har funnits. 
Min tanke är, om det kommer 
tillräckligt med förslag, att göra en 
”genom-tiderna-lista” att kunna 
presentera på nästa års 
fotbollsgala. 
 
För fotbollsgalan 
Erik Mattsson 
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Damlaget 
 
Vi har börjat detta år med en ny 
tränare, Iñigo A.C, som tidigare 
varit spelare i Skuttunges herrlag. 
Tyvärr har truppen blivit tunnare 
sen förra året och det har 
resulterat i att U-laget har dragits 
ur. 
 Under försäsongen har vi tränat 
tre gånger i veckan och deltagit i 
luciacupen samt Rimbocupen. Vi 
vann gruppen i Upplandscupen 
och nästa match spelas i oktober. 
Vaksala och Lagga Långhundra 
fick stå för motståndet. Sedan 
har vi även spelat fyra 
träningsmatcher, varav tre av 
dessa har inneburit vinst samt en 
oavgjord.  
I april månad var vi på 
träningsläger i Gimo med 18 
spelare och 4 ledare.  
 
Träningarna hölls på Gimos nya 
konstgräsplan och vi bodde på 
ett vandrarhem. Emma K och 
Sara B stod för underhållningen 
med bland annat frågesport, 
musikquiz och bollstaffet. Lag 
Roffe vann hela tävlingen och 
vann ett oerhört fint pris, som 
bestod av godis och läsk.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 Nya spelare för i år är Tilda 
Nyberg och Jenny Forsén, som 
tidigare tillhört Skuttunge.  
Första seriematchen spelas den 
29 april mot Gamlis FF hemma 
19.00, förhoppningsvis på 
Movallen. Vi ser fram emot en 
bra säsong med starka och friska 
spelare.  

 
/ Damerna och de två gubbarna 
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Ungdomsfotbollen 

 

P 02 
 
Grabbarna har under vintern tränat 2 
gånger i veckan för att komma väl 
förberedda inför vårsäsongen. Vi har haft 
förmånen att träna i stora hallen en gång i 
veckan i Bälinge och även utnyttjat 
Åkerlännas bygdegård för innebandyspel 
på onsdagar. 
Vi har i skrivandets stund fått reda på 
lagen som kommer att ingå i årets 
poolspel - Bälinge och Iron med 2 lag från 
båda föreningarna. 
Vårens poolspel drar igång i mitten på maj 
och avslutas i Skuttunge söndagen den 29 
maj. 
 
Ledarstaben P 02 
  
Lag P-98-00: 

Då är utomhussäsongen äntligen här. 
Laget har tränat i Åkerlänna onsdagar och 
lördagar senaste månaden då vi har 
hallmöjligheter där men nu får vi äntligen 
komma ut på ”grönbete” och känna på 
utomhusunderlag. Vi hade ett 
träningsläger fredag-lördag, 15-16 april 
med bra uppslutning av spelare. I år ska vi 
spela i en serie med 6 lag, några lag färre 
än vad vi hoppades på men det ska bli kul 
att få åka till några nya orter för oss, bl.a 
Rosersberg, det ska bli spännande. Vi har 
bra anda i laget och det är god uppslutning 
till träningarna. Vi hörs i nästa SSK nytt, 
vid pennan 

För P-98-00 Tomas Bernström. 

F02-03 
 
Vi är ett gäng flickor på ca 10 st. Som har 
tränat inomhus i Björklinge kyrkskola sen 
mitten av februari. Men nu äntligen har vi 
börjat tränat ute. Till den här säsongen har 
vi fått 2 st nya tränare Julia Haraldsson 
och Sarah Fredriksson. 
Vi kommer att delta i 4 st poolspel under 
säsongen och förstås ska vi vara med på 
ungdomsfotbollens dag. 
 
 //Ledarna  

 

F01  
  
Trots en lång och snörik vinter så blev det 
dags för fotbollsträning i Februari. 
Mycket nyheter för 2011 har vi framför 
oss dels att vi är nu 18 st tjejer från 
Skuttunge och Åkerlänna. 
Dessa är födda merparten 01 men vi har 
även tjejer födda 00 i laget. 
Den stora förändringen är att vi går från 
femmannafotboll till sjumannafotboll. 
  
Träningarna började som sagt i början av 
februari en gång i veckan och i mitten av 
april så kom vi ut på gräs. 
Vi kommer att under säsong träna två 
gånger i veckan. 
Träningsfliten har varit bra och vi har blivit 
fler och fler för varje träning. 
  
Vi ser fram emot säsongen och vi tränare 
hoppas att tjejerna utvecklas lika bra som 
hittills, med det goda humör och  
vilja som finns i laget så kommer det 
säkert bli ett bra fotbollsår. 
  
TRÄNARNA 
 

P 95-96-97 
 
Vi har under vintern varit lite tunt med folk 
på träningarna mycket beroende på att 
många har andra sporter då. 
 
Under den senaste veckan börjar det se 
bättre ut på den fronten. 
Det är ett härligt gäng med mycket skratt 
och många vinnarskallar. 
Vi har spelat 2 träningsmatcher mot 
Iron(varsin seger). 
I skrivande stund har vi precis avverkat 
seriepremiären, vi  
lyckades kriga åt oss en pinne efter 2 måls 
underläge med  
10 min kvar, det var imponerande grabbar. 
Vi fortsätter nu serie spelet och avslutar 
vårsäsongen med Aroscupen 
'Kom o stötta våra killar på matcherna nu 
det är dom värda för det är 
våra framtida A-lagspelare som lirar!! 
Vi ses på Movallen och Lännaborg. 
 

Ledarna 
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Vad är egentligen Skuttunge 
Supporterklubb? 

 
Jo, en alldeles förträfflig kombination 
av både tjejer i alla åldrar och olika 
talanger och kompetenser. 
Det är som i livet i övrigt att varje 
individ bidrar med olika saker som 
tillsammans bildar en helhet. I 
Supporterklubben träffas vi en gång i 
månaden i Bygdegården för att se vad 
som är på gång just nu och lite längre 
fram. En effektiv timme där en hel del 
saker gås igenom men där det är lika 
viktigt att stämma av med varandra hur 
vi mår och hur det är med övriga i 
familjen samt att få dricka en kopp 
kaffe med något gott till. 
Vi är som mest aktiva nu när 
fotbollssäsongen drar igång, kiosken 
öppnar, ungdomsfotbollens dag är i 
antågande, Allsången likaså. 
Summan av allas insatser blir till ett 
bidrag för våra ungdomar samt till 
något projekt inom Sportklubben. 
Kombinationen av att ha roligt och 
umgås tillsammans samtidigt som vi 
bidrar till att ge lite ”guldkant” till ledare 
och ungdomar i Sportklubben är för 
oss som är med drivkraften! 
Varje insats behövs brukar det stå i 
många sammanhang och det är inte 
något undantag ifrån vår verksamhet i 
Supporterklubben. 
Alla bidrar med den tid och kunskap 
som passar en själv! Vissa har 
småbarn och lite mindre tid, andra har 
halvstora barn eller även vuxna barn 
och kan ge lite mer av sin fritid. Det 
bästa är att allas insatser bidrar till att 
vi kan ha en levande Skuttungebygd 
med både kiosk, midsommarfirande, 
lucia och julauktion. 
Vi behöver bli fler och gärna tjejer med 
barn som är på väg att vara aktiva i 
Sportklubben eller som redan är igång. 
Se det som ett tillfälle att lära känna 
människorna som är runt omkring dig 
vid fotbollsplanen, vid Lillskutt, skolan 

eller bygdegården samtidigt som vi gör 
en insats för våra barn och ungdomar. 
Vi ses i Bygdegården eller kanske vid 
kiosken eller vid midsommarstången 
eller vid……… 
 
För Skuttunge Supporterklubb  
Marie Johansson 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Nu drar vi igång verksamheten för 
jubileumsåret 2011, supporterklubben 
fyller nämligen 50år i år. 
Kiosken öppnas ÄNTLIGEN!! Förutom 
i kiosken på seniormatcher kommer Ni 
även att se oss i hamburgeriet på 
ungdomsfotbollen dag. 
Gökotta som vanligt, alla supportrar, 
nya och gamla är varmt välkomna 28 
maj. 
Boka redan nu in Allsång i prästgår´n 
den 11 juni och det sedvanliga firandet 
på midsommarafton i prästgården. 
 
Hoppas vi ses! 
Supporterklubben/ Johanna & Camilla 
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Pekingbo 

 

Det första som slår en när man går ut 
från flygplatsen i Peking är den dåliga 
luften. Den slår bokstavligt talat en rakt 
i ansiktet. Antar att det är något som 
man får räkna med när man åker till en 
stad med en folkmängd typ 22 000 
gånger större än Skuttunge sockens 
och alla precis har upptäckt hur roligt 
det är att köra bil, med eller utan 
körkort. I pekingtrafiken råder det 
nästintill total anarki och trafikljusen 
ignoreras till 99 procent. Till råga på 
allt så är kineserna så dumma att dom 
flesta av dom röker också, så ungarna 
som växer upp här nu kan räkna med 
klippkort hos lungdoktorn. Förutom 
luften, trafiken och alla människor 
(befolkningstäthet per kvadratkilometer 
Peking/Sverige: 1310/21) så är Peking 
en helt okej stad. Det mesta går att 
köpa för typ en tjuga, maten är bra om 
man vet vad man beställer och tjejerna 
ser ut som små söta kattungar. 
Vardagarna ser ofta likadana ut: gå i 
skolan, äta, göra läxor, kolla tjejer, bli 
pekad på av kineser som aldrig sett en 
västerlänning förut, försöka förklara att 
Sverige inte är Schweiz, göra fler läxor 
och spela fotboll, pingis eller 
badminton. Alla kineser är så klart 
skitbra på pingis, spelar ingen roll om 
dom är 8 eller 68, alla kan spela ping-
pong. Helgerna spenderas inte helt 
olikt dom hemma i Sverige: supa och 
slåss och ragga brudar förstås. 
 
 Fotboll då? Många kineser gillar fotboll 
och tycker om att lattja lite boll efter 
skolan, men dom har en bit kvar till 
Västfemman-klass. Peking har två lag i 
den kinesiska högsta ligan, men 
självklart är alla matcherna uppgjorda i 
förväg så det är nog ingen höjdare att 
titta på. Skolan ordnar en 
fotbollsturnering som pågår under 
några månader varje termin där dom  
 
 

 
 
olika fakulteterna ställer upp med ett 
lag som reppar.  
 
Själv spelar jag med  
utbytesstudenternas lag, som förra året 
inte ställde upp i turneringen. Dock 
slog vi regerande skolmästarna med 
typ 8-2 i en träningsmatch för några 
veckor sen, så man kan ju ana hur det 
hela kommer sluta när turneringen drar 
igång om några veckor. 
Utbytesstudentlaget består av några  
indoneser, några koreaner, en japan, 
en australiensare, en egyptier, en 
italienare, en sjukt snabb kongones 
och en kille från Sverige. Inte Schweiz 
alltså. I Kina finns inga fina gräsplaner 
som Movallen tillgängliga, utan allt 
spelas på vad som verkar vara första 
generationens konstgräs. Ganska hårt. 
Gör ont att ramla. Ett annat 
fotbollsminus när man bor i Kina är 
tidsskillnaden. Framförallt när 
Tottenham för första året någonsin är 
med i Champions League och man 
måste gå upp mitt i natten och ta en 
taxi till närmsta sportbar bara för att se 
Peter Crouch få två gula kort efter en 
kvart spelad mot Real Madrid. Då är 
det bara att ta taxin hem igen. 
 
Annars har väl inte jag så mycket mer 
roligt att berätta som passar sig i det 
här forumet, vill inte ge småbröderna 
Skans fler dumma idéer än dom redan 
har. Så, peace out.  
 
Philip 
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SSK profilen 
 

Birger Hägglund 
 

 
 
Aktuell som: 
Planansvarig 
 

Anknytning till Skuttunge: 
Född i Skuttunge 
 
Medlem sedan: 
2006 
 
Bästa SSK minnet: 
”Är inte så mycket för fotboll” säger han, men kommer sedan på att han 
blev årets SSK:are 2010. 
”Det är inte varje dag man blir det”. 
 
Vad önskar du av framtiden? 
Att det går bra för lagen i Sportklubben. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sammanställt av Sanna Eriksson 

April 2011 
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                          Sammanställt av Sanna Eriksson 

April 2011 

 


